
Stanovisko finanční komise AS VŠE k reformě výkonové metodiky: 

 

Finanční komise bere na vědomí předložený návrh, a vědoma si nezbytnosti kompromisního 

řešení, jej podporuje. Zároveň však předpokládá, že nejde o uzavřenou diskusi. Očekává, že 

diskuse nad problematikou výkonové metodiky bude i nadále pokračovat.  

 

Konkrétní připomínky vznesené členy komise se týkaly: 

- možnosti zvýšit ohodnocení vedení bakalářské práce z 5 na 7 bodů 

- zvýšení bodového ohodnocení státní zkoušky. 
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